

MSX-Disclosure إفصاح – بورصة مسقط



29 January 2026

٢٩ يناير ٢٠٢٦م

The Board of Directors approves the Audited Financial Statements for the year ended 31 December 2025

مجلس الإدارة يعتمد البيانات المالية المدققة للسنة المالية المنتهية في ٣١ ديسمبر ٢٠٢٥م

The Board of Directors of Oman Cables Industry (SAOG), in the meeting held on 29 January 2026 approved the audited Financial Statements for the year ended 31 December 2025 of the Parent Company and the Group and recommended the same for approval to the Shareholders at the Annual General Meeting scheduled on 25 March 2026.

إعتمد مجلس إدارة شركة صناعة الكابلات العمانية ش.م.ع.ع في اجتماعه المنعقد بتاريخ ٢٩ يناير ٢٠٢٦م القوائم المالية المدققة للسنة المنتهية في ٣١ ديسمبر ٢٠٢٥م للشركة الام والمجموعة، ويوصي باعتمادها من قبل المساهمين في اجتماع الجمعية العامة العادية السنوية المقرر عقدها في ٢٥ مارس ٢٠٢٦م.

Highlights of Financial Statements for the group:

- Sales in 2025 were **₹** 287,019,854 compared to **₹** 268,782,636 in 2024.
- Net Profit after tax for the group of 2025 was **₹** 24,267,261 compared to **₹** 22,622,186 in 2024.
- Earnings per share (Face Value **₹** 0.100) was **₹** 0.271 in 2025 compared to **₹** 0.252 in 2024.
- The Board proposes to recommend to the Shareholders in the AGM, dividend equal to 95.5 baiza per share amounting to **₹** 8,566,350 (Face Value **₹** 0.100) on the paid-up capital to its Shareholders for the year ended 31 December 2025, on 25 March 2026 with the entitlement date being the date of the said meeting.

أهم البيانات المالية للمجموعة:

- بلغت مبيعات عام ٢٠٢٥م مبلغ **₹** ٢٨٧,٠١٩,٨٥٤ مقارنة بمبلغ **₹** ٢٦٨,٧٨٢,٦٣٦ في عام ٢٠٢٤.
- بلغ صافي الربح بعد الضريبة للمجموعة **₹** ٢٤,٢٦٧,٢٦١ في عام ٢٠٢٥م مقارنة بمبلغ **₹** ٢٢,٦٢٢,١٨٦ في عام ٢٠٢٤.
- بلغ العائد على السهم (القيمة الاسمية **₹** ٠,١٠٠) **₹** ٠,٢٧١ في عام ٢٠٢٥م مقارنة بـ **₹** ٠,٢٥٢ في عام ٢٠٢٤.
- أوصى مجلس الإدارة بتوزيع أرباح نقدية على المساهمين بمعدل (٩٥,٥ بييسة) للسهم الواحد من رأسمال الشركة المدفوع تساوي مبلغاً وقدره **₹** ٨,٥٦٦,٣٥٠ (القيمة الاسمية للسهم **₹** ٠,١٠٠) ، وسيتم عرض التوصية للموافقة عليها من قبل المساهمين في اجتماع الجمعية العامة العادية السنوية المقرر عقدها في ٢٥ مارس ٢٠٢٦م على ان يكون تاريخ الحق بتاريخ الجمعية المذكورة.

The company will transfer the dividend to Muscat Clearing and Depository Company (MCD) within seven business days after the shareholders approve the dividend distribution at the annual general meeting.

وسوف تقوم الشركة بإرسال مبلغ الارباح الى شركة مسقط للمقاصة والايذاع خلال سبعة ايام عمل من موافقة المساهمين على بند توزيع الارباح المقرر مناقشته واعتماده في اجتماع الجمعية العامة العادية السنوية.

The Audited financial statements for the year ended on 31 December 2025 will be uploaded on MSX website

البيانات المالية السنوية المدققة للسنة المالية المنتهية في ٣١ ديسمبر ٢٠٢٥ سيتم تحميلها على موقع البورصة.

Cinzia Farisè
Chairman



سينزيا فاريسي
رئيس مجلس الادارة